

親愛的朋友 Dear Friends,

東華三院將於2026年1月中旬起發售慈善獎券，為「東華三院iBakery《好好同學會》及《好好工作》計劃」籌募經費。

這兩項計劃分別支援照顧者和有志投身職場的殘疾人士，透過舉辦講座、參觀及訓練等活動，提升照顧者的能力和信心，以及幫助有志投身職場的殘疾人士了解自身能力及就業方向，讓他們做好準備，以好好心情，好好迎接挑戰。

今年的慈善獎券繼續獲得各界善長及工商機構慷慨支持，獎品總值超過港幣三十萬元。頭獎為價值港幣十三萬八千元的黃金三兩，尚有其他豐富禮品，未能盡錄。

慈善獎券設有實體及電子版本，方便大家選購。凡購買每十張慈善獎券，即可獲贈東華三院利是封乙包，祝福綿延不絕。誠邀各界踴躍支持，一起好好同行，好好行善！

Tung Wah Group of Hospitals will launch its Charity Raffle Ticket Sale from mid-January 2026 to raise funds for TWGHs iBakery "Eat Well Live Well Café" and "Good Work Good Life" projects.

These two projects target caregivers and individuals with disabilities who aspire to join the workforce. Through various activities such as workshops, tours, and training, the projects aim to enhance caregivers' skills and confidence and to help individuals with disabilities understand their strengths and career paths. This enables participants to be better prepared to embrace challenges with a positive mindset.

With the generous support of donors and corporations, the total value of prizes in this year's raffle exceeds HK\$300,000. The Grand Prize is 3 Taels of Gold valued at HK\$138,000, alongside many other fabulous prizes.

Both printed and electronic raffle tickets are available this year. For every 10 raffle tickets subscribed, a complimentary pack of TWGHs Red Packets will be given as a gift, sharing blessings of joy and kindness. We cordially invite you to support this meaningful cause. Let us walk together for the good deeds!



(何猷啟)

東華三院主席

(HO Orlando Yaukai)

Chairman, Board of Directors